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Контактні дані:
Місце роботи, посада: Виконавчий апарат Дніпропетровської обласної ради
VIII скликання, Радник голови обласної ради відділу патронатної служби
управління забезпечення діяльності ради.
Посада у Фракції член фракції ПП “СЛУГА НАРОДУ”.
Адреса громадської приймальні: ___________________________________
Приймальні дні: ____________________________ з _____ год. до ______ год.
Контактний телефон: 098 322 72 22

Зустрічі із громадянами:
За звітний період мною прийнято біля 50 громадян, проведено понад 6
зустрічей з мешканцями виборчого округу.

№
з/п

Місце та час
зустрічі

Тематика зустрічі

Приблизна
кількість

присутніх на
зустрічі

громадян
1. м. Кривий Ріг,

вул. Українська,
298

Необхідність у встановленні
дитячого майданчика.

10

2. м. Кривий Ріг,
вул.
Свято-Миколаївсь
ка, 6

Необхідність в облаштуванні
занедбаної прибудинкової
території.

7

3. м. Кривий Ріг,
Всебратське-2, 65

Відсутність амбулаторії
сімейної медицини.

20

4. м. Кривий Ріг,
вул.
Свято-Миколаївсь
ка, 27

Потреба у встановлені на
території
Центрально-Міського
району меморіальної дошки
на честь загиблих
воїнів-афганців та

5



ліквідаторів наслідків аварії
на ЧАЕС

5. м. Кривий Ріг,
селище Авангард

Нагальні потреби селища 15

6. м. Кривий Ріг,
селище Авангард

Проблема транспортного
сполучення між селищем
Авангард та містом Кривий
Ріг

20

Отримано 24 заяв та скарг, з них колективних 1.
Вирішено заяв та скарг особисто депутатом 20.
Спрямовано для вирішення до інших органів та установ 4.
Діяльність у раді:

Відвідано 9 сесій ради з 9, що складає 100%.
Прийнято 169 рішень ради.
Здійснено виступів на сесії (з трибуни, з місця) 2.

Обраний до складу постійної комісії з питань охорони здоров'я, дитинства та
материнства, обрана головою комісії.

Відвідано 7 засідань постійної комісії із загальної кількості в 7, що складає
100%.

Комісією розглянуто 22 заяв та звернень, вирішено 20, що складає 91%.

Підготовлено та надіслано 26 звернень.

Діяльність в окрузі.

За звітний період виконано наступні передвиборчі обіцянки та вирішені
наступні проблеми:

Пройшов рік, як я розпочала свою діяльність як депутат Дніпропетровської
обласної ради та голова Комісії з питань охорони здоров’я, дитинства та
материнства. На щастя, маю багато досягнень, реалізованих ініціатив та
планів на майбутнє, про які можу з гордістю відзвітувати.

Основні досягнення, як голови комісії з питань охорони здоров’я, дитинства
та материнства за цей рік такі:

- сприяння реорганізації протитуберкульозних закладів області у один
Регіональний фтизіопульмонологічний центр, що був створений на базі
Криворізького протитуберкульозного диспансеру – це дозволило значно



оптимізувати витрати та оновити матеріально-технічну базу медичних
закладів, що увійшли до складу центру;

- сприяння реорганізації Дніпропетровської обласної дитячої лікарні та
Перинатального центру у одну юридичну особу – найбільшу дитячу
лікарню, де народжуються та лікуються діти не лише з усіх куточків
Дніпропетровщини, але й з інших регіонів;

- повне оновлення автопарків Павлоградської, Криворізької,
Нікопольської, Кам’янської та Новомосковської станцій екстреної
медичної допомоги завдяки співпраці Голови Дніпропетровської
облради Миколи Лукашука з народними депутатами України, зі мною,
як головою профільної комісії, з очільником обласного центру екстреної
медичної допомоги Радієм Шевченко та директором Східного
міжрегіонального департаменту НСЗУ Наталією Будяк;

- брала участь у організації візиту відомого Бостонського професора та
хірурга Геннадія Фузайлова до Дніпропетровської обласної дитячої
лікарні, де лікарні Дніпропетровщини (серед них і завідуюча дитячим
хірургічним відділенням Криворізької міської клінічної лікарні №8
Ірина Швецова) могли протягом тижня переймати передовий досвід.

Вважаю, що плідна комунікація є запорукою ефективної роботи. Тож, цього
року пліч-о-пліч я працювала з головою Дніпропетровської обласної ради
Миколою Лукашуком, народним депутатом України Юрієм Корявченковим,
очільником обласного центру екстреної медичної допомоги Радієм Шевченко
та директором Східного міжрегіонального департаменту НСЗУ Наталією
Будяк, активістами та лідерами суспільної думки м. Кривого Рогу, а також із
генеральним директором диспансеру Наталією Гранкіною. З нею нам вдалося
реалізувати чимало класних ініціатив та проєктів:

- виїзд флюоромобілю до Криворізької виправної колонії №80 та обстеження
на туберкульоз майже 100% засуджених;

- два виїзди мобільної бригади для вакцинації до приміщення
Центрально-Міського виконкому (вдячна голові Центрально-Міської
районної в місті ради Катерині Мурашовій за співпрацю), щоб мінімізувати
черги у лікарнях та амбулаторіях;

- проведення акції «Дні легеневого здоров’я» - виїзний флюорограф обстежив
майже 5000 осіб у різних районах Кривого Рогу, окрім цього мешканці міста
мали можливість пройти тести на ВІЛ та вірусний гепатит С.















Окрім глобальних проєктів та ініціатив, я майже щодня спілкуюся з
виборцями особисто та у режимі онлайн. Громадської приймальні не маю,
адже вважаю, що пряма комунікація із людьми дає змогу правильно розуміти
їх проблеми та ефективно знаходити шляхи їх вирішення.

Депутат: Пустова А.О.


